
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 24. svibnja 2012. 
 

Z A P I S N I K 
 

s 32-12 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 22. svibnja 2012.  

 

Započeto u 11.00 

 

 

PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ljubomir Stefanović, Ernest Strika, Damir Hajduk 
 

NEDOSTAJU: Zdravko Kedžo, Olga Ramljak i Marija Udiljak 
 

OSTALI 

PRISUTNI: Nives Zvonarić, Tomislav Pupačić, Borna Lauš i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 

D N E V N I   R E D: 

1. Nadzor nad radom nakladnika 
2. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 

a) 

Stručna služba predstavila je članovima Vijeća analizu programa nakladnika radija koji na bilo 
koji način sudjeluju u radu Soundset mreže. Cilj je bio provjeriti usklađenost programa s 
programskom osnovom na temelju koje im je dodijeljena koncesija. Vezano uz djelovanje 
Soundset mreže, članovi Vijeća obaviješteni su i o promjenama programskih shema nakladnika 
radija Porto Re d.o.o, Zagrebački radio Plavi 9 d.o.o. te Radio Brod d.o.o. 
 Vijeće je raspravljalo o predstavljenoj analizi i o promjenama programskih shema te 
zaključilo kako je potrebno napraviti cjelovitu i temeljitiju analizu programa nakladnika 
uključenih u Soundset mrežu kako bi se nedvojbeno moglo zaključiti poštuju li programske 
osnove na temelju kojih im je dodijeljena koncesija te potom poduzeti daljnje korake sukladno 
ZEM-u. 
 
b) 

Stručna služba predstavila je članovima Vijeća analizu programa nakladnika Radio Virovitica 
d.o.o. koja je napravljena na temelju snimaka koje su pribavljene tijekom provedbe neposrednog 
nadzora nad radom nakladnika. Iz analize je razvidno kako nakladnik i dalje ne poštuje 
programsku osnovu na temelju koje mu je dodijeljena koncesija, ne udovoljava minimalnom 
udjelu vlastite proizvodnje od 30 posto u dnevnom vremenu objavljivanja te ne udovoljava 
odredbi prema kojoj mora najmanje 10 posto tjednog vremena objavljivanja posvetiti 
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priopćavanju informacija s područja koncesije. Nakladnik više ne koristi pozivnu oznaku „Radio 
Alfa“ već „Gradski radio Virovitica“ te povremeno „Urbani radio“. 
Odlučeno je: 
Nakladniku radija Radio Virovitica d.o.o. uputit će se opomena zbog nepridržavanja najmanje 

90% programske osnove te zato što nije pribavio odobrenje od ovlaštene udruge za kolektivno 

ostvarivanje autorskih i srodnih prava. Istom opomenom naloženo je nakladniku da u roku od 

30 dana uskladi emitiranje programa s programskom osnovom na temelju koje je dobio 

koncesiju te da u istom roku pribavi odobrenje od ovlaštene udruge za kolektivno ostvarivanje 

autorskih i srodnih prava. 

 
c) 

Predstavljen je zahtjev nakladnika televizije Nova TV d.d. za izdavanje prethodne suglasnosti za 
promjenu programske osnove zbog premještanja emisije INmagazin iz informativnog programa 
u zabavni program. Provedena analiza pokazala je kako se radi o promjeni programske osnove 
koja je manja od 10% te zbog toga nakladnik nije dužan tražiti prethodnu suglasnost Vijeća. 

Vijeće je primilo na znanje obavijest o provedenoj promjeni te zaključilo kako će uputiti 
dopis nakladniku o primanju na znanje navedene promjene te obavijest kako nema pravne 
osnove za vođenje postupka davanja prethodne suglasnosti. 
 
d) 

Članovi Vijeća upoznati su s dopunom programske osnove nakladnika radija Hit FM d.o.o. te 
kako se radi o minimalnim promjenama koje se ne odražavaju na promjenu programske osnove. 
 Vijeće je informaciju primilo na znanje. 
 
e) 

Članovi Vijeća upoznati su s pritužbom građana na alternativne emisije i telefonsko oglašavanje 
Astro Centar na televizijama Net i Z1 te prijedlog postupanja koje je napravila stručna služba. 
 Vijeće je informaciju primilo na znanje. 
 
f) 

Odjel za nadzor i praćenje programskih sadržaja je predstavio slučaj prikazanog horor filma 
„Opsjednuta“ na specijaliziranom kanalu DOMA TV za koji smatra da je označen neprikladnom 
grafičkom oznakom. 
 Vijeće je zaključilo kako će nakladniku uputiti zahtjev za očitovanjem. 
 
 

 
Dovršeno u 13.45 

 
 
Zapisnik sastavili        Predsjednik Vijeća 

Matija Zeko        Zdenko Ljevak  
Nives Zvonarić 


